
P R O T O K Ó Ł   N R  XXXV/10 

z Sesji Rady Gminy w Strawczynie 

z dnia 12 marca 2010 roku 

 

 

W Sesji udział wzięli: 

1) Radni 

2) Sołtysi 

3) zaproszeni goście    

Listy obecności w załączeniu. 

Porządek obrad w załączeniu. 

 

 

Ad. 1. 

Pan Wiesław Piotrowski - Przewodniczący Rady Gminy dokonał otwarcia 

posiedzenia i powitał zebranych. 

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. Na ogólny stan 15 

Radnych, w Sesji udział wzięło 13, nieobecni byli Pani Anna Dziewanowska – Radna 

i Pan Arkadiusz Wilczkowski – Radny. 

W związku z tym Sesja moŜe podejmować prawomocne decyzje. 

 

Ad. 2. 

 Na sekretarza obrad został powołany Pan Stanisław Gieroń – 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy, a na protokolanta powołano Małgorzatę Woźniak. 

 

Ad. 3. 

 Zapytania i interpelacje. 

 

Pan Grzegorz Stępień – Radny – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Wójcie 

sprawa psów wraca jak bumerang. Dzisiaj były dwie panie z Promnika z ulicy 

Łąkowej – koło wysypiska śmieci są bardzo duŜe psy. Rodzice boją się wysyłać 
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samych dzieci do szkoły. Jeśli ktoś ma samochód – dowozi je, a osoby starsze 

poruszają się po dwie, trzy osoby, poniewaŜ te psy są dość groźne. Prawdopodobnie               

w sobotę koło wysypiska śmieci była Policja. Ja wiem, to jest problem, ale trzeba coś       

z tym zrobić, bo jest to bardzo niebezpieczne. Czy odstrzelić – nie wiem czy jest takie 

prawo? Prawdopodobnie ktoś przywiózł busem i te psy zostawił. 

  

Pan Przewodniczący obrad poinformował – odpowiedzi na zapytania i interpelacje 

będą udzielane w punkcie 9 porządku obrad.  

 

Pan Tadeusz Tkaczyk - Wójt Gminy złoŜył wniosek o zdjęcie z porządku obrad 

punktu 6 j) - podjęcie uchwały w sprawie zmiany regulaminu wynagradzania 

nauczycieli, poniewaŜ nie został zachowany 30-dniowy termin zawiadomienia 

Związków Zawodowych. W przypadku uporu uchwała mogła by być uchylona. 

Projekt uchwały będzie przedłoŜony na następną Sesję. 

 

Wniosek został przegłosowany: 

 - za – 12, 

 - przeciw – 0, 

 - wstrzymało się – 0. 

Głosowało 12 Radnych. Wniosek przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 4. 

Pan Tadeusz Tkaczyk - Wójt Gminy - przedstawił informację z realizacji 

uchwał Rady Gminy w Strawczynie podjętych na Sesji w dniu 28 stycznia 2010 r. oraz 

informację z pracy Wójta Gminy między Sesjami Rady Gminy (informacje w zał.). 

 

Rada Gminy przyjęła przedłoŜone informacje. 

 

Ad. 5. 

Do protokółu Nr XXXIV/10 z Sesji Rady Gminy z dnia 28 stycznia 2010 r. nie 

wpłynęły uwagi i zastrzeŜenia. 
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Protokół przyjęto w brzmieniu jak sporządzono. 

 

Ad. 6. a) 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Programu Ochrony Środowiska dla 

Gminy Strawczyn na lata 2009 - 2016” wraz z Prognozą Oddziaływania na 

Środowisko „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Strawczyn na lata 2009 - 

2016” oraz „Planu Gospodarki Odpadami dla Gminy Strawczyn na lata 2009 – 2016” 

wraz z Prognozą Oddziaływania na Środowisko „Planu Gospodarki Odpadami dla 

Gminy Strawczyn na lata 2009 – 2016”. 

 

Pan Przewodniczący obrad przypomniał, Ŝe uchwała w tej sprawie była juŜ podjęta, 

ale nie zawierała odpowiednich opinii, obecnie wymagane opinie juŜ są. 

 

Pan Robert Siudak – przedstawiciel firmy EKOSTANDARD poinformował – 

dokumenty były przygotowywane w 2008 r., w międzyczasie zmienił się stan prawny, 

została wprowadzona nowa ustawa o ocenach oddziaływania na środowisko                           

i przedstawianiu informacji społeczeństwu. Ustawa wymaga od organów 

samorządowych, aby do takich dokumentów strategicznych jak Program Ochrony 

Środowiska i Plan Gospodarki Odpadami opracować prognozy oddziaływania na 

środowisko. MoŜe się to wydawać trochę absurdalne, poniewaŜ jest to Program 

Ochrony Środowiska i wiemy jak oddziałuje na środowisko. Jest to element prawa 

europejskiego.  

Procedura polega na tym, aby na etapie planowania uchwycić pewne elementy, które 

mogą być niekorzystne dla środowiska przy realizacji konkretnych załoŜeń, np. 

moŜliwe konflikty społeczne, czy analiza moŜliwych wariantów zwłaszcza jeśli chodzi 

o inwestycje liniowe – przebieg dróg, czy obwodnic. 

Procedura polega na tym, Ŝe dla Programu i Planu zostały opracowane prognozy 

oddziaływania na środowisko i są uzgodnione z Regionalną Dyrekcją Ochrony 

Środowiska, Państwowym Wojewódzkim Inspektorem Sanitarnym. W ramach tej 

procedury dokumenty były poddane konsultacjom społecznym – zostały wyłoŜone                
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w Urzędzie Gminy na 21 dni. W tym czasie nie wpłynęły Ŝadne wnioski ze strony 

mieszkańców gminy. 

Regionalna Dyrekcja Ochrony Środowiska wydała opinię pozytywną z niewielkimi 

uwagami co do uzgodnień. Uwagi zostały uwzględnione i nic nie stoi na przeszkodzie, 

aby uchwałę podjąć. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe do Urzędu Gminy wpłynęły opinie                   

z Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska w Kielcach i Świętokrzyskiego 

Państwowego Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego oraz uległ zmianie projekt 

uchwały (pisma znak: SE.V-4410/34/KK/10 z dnia 09.03.2010 r., SE.V-

4410/35/KK/10 z dnia 09.03.2010 r. i RDOŚ-26-WPN.II-0713-36/10/el z dnia 

10.03.2010 r. w zał.).  

Odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 - za – 13, 

 - przeciw – 0, 

 - wstrzymało się – 0. 

Głosowało 13 Radnych. Uchwałę Nr XXXV/272/10 podjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 6. b) 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia              

w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie gminy Strawczyn. 

 

Pan Stanisław Zdyb – Radny – przepraszam, Ŝe dopiero teraz o tym mówię, 

koncentrowaliśmy się na kwotach w tabelach, ale skoro to ma być podane do 

publicznej wiadomości, to wypadałoby, aby dokument ten napisać po polsku. Na str. 2 

w rozdz. 2 jest zapis: 

„Przedmiot działalności zakładu stanowi: 

1. w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę: ujmowanie, uzdatnianie                         

i dostarczanie wody usługobiorcom, z którymi zawarto umowę, za pomocą 

urządzeń wodociągowych. 

2.  w zakresie  zbiorowego odprowadzania ścieków: oczyszczanie i odprowadzanie 
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ścieków dostarczonych przez usługobiorców, z którymi zawarto umowy, za 

pomocą urządzeń kanalizacyjnych.” 

Myślę, Ŝe ten punkt moŜna by wyrzucić. Tak samo w tabeli Nr 1, gdzie jest 

„Wysokość cen za dostarczoną wodę” , kolumnę z „Wyszczególnieniem” moŜna by 

pominąć a napisać: „Cena za dostarczaną wodę”. 

 

Pan Grzegorz Gad – Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej wyjaśnił, Ŝe                       

w rozdziale Nr 2, w punktach 1 i 2 po wyrazach „z którymi zawarto umowę”  jest 

przecinek i zapis jest prawidłowy. 

 

Pan Stanisław Zdyb – Radny poprosił o opinię nauczycieli polonistów obecnych na 

Sesji. 

 

Pani Henryka Cisowska – Dyrektor Zespołu Placówek Oświatowych w Oblęgorku                 

i polonistka przedstawiła następujące brzmienie części rozdziału Nr 2:  

„Przedmiot działalności zakładu stanowi: 

1. w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę za pomocą urządzeń wodociągowych: 

ujmowanie, uzdatnianie i dostarczanie wody usługobiorcom, z którymi zawarto 

umowę. 

2. w zakresie zbiorowego odprowadzania ścieków za pomocą urządzeń 

kanalizacyjnych: oczyszczanie i odprowadzanie ścieków dostarczonych przez 

usługobiorców, z którymi zawarto umowę.” 

 

Rada Gminy zaakceptowała poprawkę. 

 

Pan Stanisław Zdyb – Radny – druga sprawa dotyczy zapisu w tabeli Nr 1, tam się 

powtarza „Cena za dostarczanie...”, uwaŜam, Ŝe powtarzanie jest zbędne, podobnie                

w tabeli Nr 2. 

 

Pan Przewodniczący obrad – jednak zapis o cenie musi się gdzieś pojawić, musi być 

czytelny. 



 6 

Pan Stanisław Zdyb – Radny – wystarczy w samym tytule tabeli „Wysokość cen za 

dostarczoną wodę” i „Wysokość cen za odprowadzone ścieki”. 

 

Pan Przewodniczący obrad – są to techniczne poprawki, czy poddać je pod 

głosowanie? Czy jest to uwaga, czy wniosek? 

 

Pan Stanisław Zdyb – Radny – to nie jest wniosek, to jest do ewentualnej korekty,                 

a moŜe teŜ zostać tak jak jest napisane, to podpowiedź dla Zakładu na przyszłość. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf 

dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie 

gminy Strawczyn z poprawką w rozdziale Nr 2 w załączniku do projektu uchwały. 

 

Projekt uchwały wraz z poprawką przegłosowano: 

 - za – 13, 

 - przeciw – 0, 

 - wstrzymało się – 0. 

Głosowały 13 Radnych. Uchwałę Nr XXXV/273/10 z poprawką podjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 6. c)  

Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla Zakładu 

Gospodarki Komunalnej w Strawczynie. 

 

Pan Włodzimierz Szczepański – Przewodniczący Komisji Samorządowej przedstawił 

proponowane przez Komisje stawki dotacji do 1 m3: 

cen wody: 

- dla grupy 1   0,62 zł 

- dla grupy 2   1,68 zł 

 cen ścieków: 

- dla grupy 1   3,09 zł 

- dla grupy 2   3,25 zł 
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- dla grupy 3   1,99 zł. 

 

Pan Przewodniczący obrad przedstawił ceny brutto wody i ścieków, jeŜeli zostaną 

przyjęte w/w kwoty dotacji: 

cena za 1m3 wody: 

 grupa taryfowa 1    2,28 zł 

 grupa taryfowa 2    1,15 zł 

 grupa taryfowa 3    3,00 zł 

 grupa taryfowa 4    2,94 zł 

 grupa taryfowa 5    3,03 zł 

    cena za 1m3 ścieków: 

 grupa taryfowa 1    2,46 zł 

 grupa taryfowa 2    2,29 zł 

 grupa taryfowa 3    3,64 zł. 

 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały z proponowanymi stawkami 

dotacji i poddał pod głosowanie: 

 - za – 13, 

 - przeciw – 0, 

 - wstrzymało się – 0. 

Głosowało 13 Radnych. Uchwałę Nr XXXV/274/10 podjęto jednogłośnie. 

 

Pan Przewodniczący obrad zarządził 15 minut przerwy (od godz. 1245 do godz. 1300).  

 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Ad. 6. d)  

Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy Strawczyn na 2010 r. 
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Pani Justyna Stępień – Skarbnik Gminy przedstawiła zmiany naniesione do projektu 

uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy Strawczyn na 2010 r. 

 

Pan Jarosław Raczyński – Radny – Panie Przewodniczący, Pani Skarbnik chciałem 

wnioskować o to, Ŝe jeŜeli zwiększamy wydatki na szkołę na powiększenie działki to, 

Ŝeby maksymalnie zwiększyć wydatki, porozmawiać z tym człowiekiem, który 

odsprzedaje działkę, aby ją powiększyć na tyle, aby moŜna na tej działce przedszkole 

wybudować. 

 

Pan Przewodniczący obrad – teraz juŜ jest za późno. 

 

Pan Jarosław Raczyński – Radny – jeŜeli nieruchomość powiększamy, to w jakimś 

celu. Po co zwiększamy? 

 

Pan Przewodniczący obrad – z tego co wiem, to chodzi o poszerzenie nieruchomości 

na drogę. 

 

Pani Jadwiga ElŜbieta Błaszczyk – Dyrektor Zespołu Placówek Oświatowych                         

w Strawczynie wyjaśniła – staramy się o zakup gruntu na poszerzenie drogi, Ŝeby 

oddzielić teren szkoły od terenu domu nauczyciela. Budowa przedszkola jest 

planowana na boisku za Urzędem Gminy. 

 

Pan Jarosław Raczyński – Radny – z tego co wiem, to Ŝaden z mieszkańców się nie 

zgadza, na to aby przedszkole było zbudowane na boisku i trzeba zaplanować w innym 

miejscu. 

 

Pani Jadwiga ElŜbieta Błaszczyk – Dyrektor Zespołu Placówek Oświatowych                         

w Strawczynie – grunt będzie zakupiony pod drogę, dlatego, Ŝe mam problemy                       

z zamknięciem bramy, mieszkańcy jej nie zamykają. 
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Pan Jarosław Raczyński – Radny – brama nie moŜe być zamykana, poniewaŜ jest 

boisko Orlik. 

 

Pani Jadwiga ElŜbieta Błaszczyk – Dyrektor Zespołu Placówek Oświatowych                         

w Strawczynie - dobrze, ktoś nad boiskiem teŜ czuwa, tak jak na prywatnej posesji 

brama jest zamykana i otwierana, tak i tu. To jest kwestia organizacyjna, a wydzielenie 

drogi jest konieczne. 

 

Pan Jarosław Raczyński – Radny – w kaŜdym razie dalej będę wnioskował – jeŜeli jest 

tylko moŜliwość i człowiek się zgadza na to, aby odsprzedać kawałek swojego gruntu, 

Ŝeby część gruntu przeznaczyć na budowę przedszkola lub w innym miejscu na terenie 

placu szkoły. 

 

Pan Przewodniczący obrad – to moŜe być propozycja na przyszłość, bo z tego co 

wiem to na ten grunt został podpisany juŜ akt notarialny. Teraz moŜna wznawiać 

rozmowy w przypadku większego zakupu. 

 

Pan Jarosław Raczyński – Radny – moŜna przenieść plac zabaw, parking który jest za 

szkołą, a przedszkole zbudować na terenie parkingu czy placu zabaw, który jest 

obecnie koło sali gimnastycznej. 

 

Pan Przewodniczący obrad – to jest sprawa na przyszłość, nie związana bezpośrednio 

z omawianym punktem – zmianami w budŜecie. Na przyszłość proszę o zapytania co 

do analizowanego tematu, teraz nam się to wszystko wymieszało, omawiamy zmiany 

w budŜecie. 

 

Pan Jarosław Raczyński – Radny – ta zmiana dotyka bezpośrednio terenu, który 

moŜna powiększyć i chciałbym prosić o to, Ŝeby dalej to rozwijano. 
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Pan Przewodniczący obrad – taki wniosek moŜe Pan zgłosić, natomiast sprawa zmian 

w budŜecie dotyczy konkretnego celu, gdzie akt notarialny został juŜ podpisany                       

i chodzi o zwiększenie środków w budŜecie. 

 

Pan Stanisław Zdyb – przedstawiciel Komisji BudŜetu i Inwestycji poinformował, Ŝe 

Komisja BudŜetu i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała zmiany proponowane do 

budŜetu. Z tym, Ŝe jeśli pojawiają się oszczędności, Ŝeby Pan Wójt był konsekwentny   

i przeznaczał te oszczędności tak jak zapowiedział – na budowę Ośrodka Zdrowia. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie 

gminy Strawczyn na 2010 r. z poprawką. 

 

Projekt uchwały z poprawką  przegłosowano: 

 - za – 13, 

 - przeciw – 0, 

 - wstrzymało się – 0. 

Głosowało 13 Radnych. Uchwałę Nr XXXV/275/10 wraz z poprawką podjęto 

jednogłośnie. 

 

Ad. 6. e) 

 Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia (nie wyraŜenia) zgody na wyodrębnienie 

w budŜecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki. 

 

Pan Stanisław Zdyb – przedstawiciel Komisji BudŜetu i Inwestycji poinformował, Ŝe 

Komisja BudŜetu i Inwestycji jest za wyodrębnieniem w budŜecie gminy na 2011 r. 

środków stanowiących fundusz sołecki. 

 

Innych pozycji nie zgłoszono. 
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Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na 

wyodrębnienie w budŜecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki i poddał pod 

głosowanie: 

 - za – 13, 

 - przeciw – 0, 

 - wstrzymało się – 0. 

Głosowało 13 Radnych. Podjęto jednogłośnie Uchwałę Nr XXXV/276/10. 

 

Ad. 6. f) 

 Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu. 

 

Pani Justyna Stępień – Skarbnik Gminy zgłosiła autopoprawkę do projektu uchwały -  

w § 3 ust. 2 na końcu zadania trzeba dopisać: „i o świadczenie o poddaniu się 

egzekucji”. 

 

Pan Stanisław Zdyb - przedstawiciel Komisji BudŜetu i Inwestycji poinformował, Ŝe 

Komisja BudŜetu i Inwestycji zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały                                    

z autopoprawką. 

 

Pan Przewodniczący obrad – odczytał projekt uchwały z autopoprawką, który 

następnie przegłosowano: 

 - za – 13, 

 - przeciw – 0, 

 - wstrzymało się – 0. 

Głosowało 13 Radnych. Podjęto jednogłośnie Uchwałę Nr XXXV/277/10                                  

z autopoprawką. 

 

Ad. 6. g) 

 Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia poŜyczki długoterminowej                             

w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Kielcach na 

realizację zadania pn. „Budowa zbiornika wodnego  w miejscowości Strawczyn”. 
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Pan Stanisław Zdyb – Radny – przedstawiciel Komisji BudŜetu i Inwestycji 

poinformował, Ŝe Komisja zaopiniowała pozytywnie zaciągnięcie poŜyczki                          

w WFOŚiGW. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał w/w projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 - za – 13, 

 - przeciw – 0, 

 - wstrzymało się – 0. 

Głosowało 13 Radnych. Uchwałę Nr XXXV/278/10 podjęto jednogłośnie.  

 

Ad. 6. h) 

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia poŜyczki długoterminowej                        

w Wojewódzkim Funduszu  Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Kielcach na 

realizację zadania  pn. „Budowa kanalizacji sanitarnej w miejscowości Chełmce wraz 

z przerzutem ścieków do Strawczynka”. 

 

Pan Stanisław Zdyb – Radny – przedstawiciel Komisji BudŜetu i Inwestycji - Komisja  

BudŜetu i Inwestycji zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie 

zaciągnięcia poŜyczki. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały, który następnie przegłosowano: 

 - za – 13, 

 - przeciw – 0, 

 - wstrzymało się – 0. 

Głosowało 13 Radnych. Podjęto jednogłośnie Uchwałę Nr XXXV/279/10. 

 

Ad. 6. i) 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej i poddał pod głosowanie: 

 - za – 13, 

 - przeciw – 0, 
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 - wstrzymało się – 0. 

Głosowało 13 Radnych. Uchwałę Nr XXXV/280/10 podjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 6. k)  

 Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości 

Oblęgór na lata 2010-2016. 

 

Pani ElŜbieta Chłodnicka – Sekretarz Gminy w imieniu Wójta Gminy poinformowała, 

Ŝe w załączniku do projektu uchwały w rozdziale V w przewidywanym 

harmonogramie realizacji zadań wsi Oblęgór wraz z szacunkową wartością 

przedsięwzięć zaplanowane są zadania:   

1) w latach 2010 - 2011 oświetlenie oraz zagospodarowanie terenu wokół 

źródełka, koszt 100 000 zł – takich środków nie zaplanowano w budŜecie 

gminy na ten rok, 

2) przygotowanie tras wycieczkowych w przyszłym roku, jeszcze nie ma budŜetu, 

3) zagospodarowanie terenu wokół świetlicy wiejskiej, koszt 500 000 zł, w latach 

2010-2012. W 2010r. moŜe być wydatkowane tylko 22 238,40 zł z funduszu 

sołeckiego, natomiast pozostałych środków w budŜecie 2010 nie ma. Zebranie 

wiejskie musiałoby ponownie przeanalizować przyjęty harmonogram. Nie 

wiadomo, czy w tym roku wystarczy tylko 22 238 zł w przypadku złoŜenia 

wniosku o dofinansowanie zadania: zagospodarowanie terenu wokół świetlicy 

wiejskiej. 

  

Pani Justyna Stępień – Skarbnik Gminy – na tą chwilę, jeŜeli chodzi o Oblęgór,                       

w budŜecie gminy zabezpieczona jest tylko kwota 22 238,40 zł z funduszu sołeckiego, 

natomiast na pozostałe zadania nie ma środków w budŜecie w 2010 r. 

 

Pan Stanisław Zdyb – Radny – uwaŜam, Ŝe nie trzeba tego projektu uchwały 

zdejmować z dzisiejszego porządku obrad, poniewaŜ to jest jak sama nazwa wskazuje 

przewidywany harmonogram realizacji zadań wraz z szacunkową wartością. 

Oświetlenie wraz z zagospodarowaniem terenu jest rozłoŜone na dwa lata, być moŜe  
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w roku przyszłym pojawią się środki, tak samo na zagospodarowanie terenu wokół 

świetlicy, teŜ wydatki są rozłoŜone na 3 lata. MoŜe się tylko przesunie realizacja, to 

jest przewidywany harmonogram. Skoro przewidywany, to przewidujemy, ale co 

będzie nie wiemy.  

 

Pan Przewodniczący obrad zaproponował cofnięcie projektu uchwały do ponownego 

rozpatrzenia przez zebranie wiejskie i urealnienie terminu realizacji. 

 

Pan Stanisław Gieroń – Wiceprzewodniczący Rady Gminy złoŜył wniosek formalny                

o wycofanie projektu uchwały w sprawie Planu Odnowy Miejscowości Oblęgór                   

z porządku obrad. 

 

Pan Przewodniczący obrad zwrócił się z zapytaniem do Radnego Zdyba, czy jego 

wypowiedź to był wniosek w sprawie podjęcia projektu uchwały? 

 

Pan Stanisław Zdyb Radny - wycofał swój wniosek. 

 

Przegłosowano wniosek Wiceprzewodniczącego Rady Gminy – Pana Gieronia                    

w sprawie wycofania w/w projektu uchwały z porządku obrad: 

 - za – 13, 

 - przeciw – 0, 

 - wstrzymało się – 0. 

Głosowało 13 Radnych. Wniosek przyjęto jednogłośnie. 

 

Pan Przewodniczący obrad zarządził 20 minut przerwy, od godziny 1335 do 1355.  

 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Ad. 7. 

Przyjęcie raportów jednostek organizacyjnych za 2009 r. 
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Pani Jadwiga ElŜbieta Błaszczyk – Dyrektor Zespołu Placówek Oświatowych 

w Strawczynie przedstawiła roczny raport Zespołu Placówek Oświatowych 

w Strawczynie za rok 2009 (w zał.). 

 

Raport został przegłosowany: 

- za – 12, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 12 Radnych. Raport przyjęto jednogłośnie. 

 

Pani Henryka Cisowska – Dyrektor Zespołu Placówek Oświatowych w Oblęgorku 

przedstawiła roczny raport Zespołu Placówek Oświatowych w Oblęgorku za 2009 r. 

(w zał.). 

 

Raport został przegłosowany: 

- za – 12, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 12 Radnych. Raport przyjęto jednogłośnie. 

 

Pani ElŜbieta Gieroń – Dyrektor Zespołu Placówek Oświatowych w Promniku 

przedstawiła raport Zespołu Placówek Oświatowych w Promniku za 2009 r. (w zał.). 

 

Raport został przegłosowany: 

- za – 12, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 12 Radnych. Raport przyjęto jednogłośnie. 

Pani Beata Kabała – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Rudzie Strawczyńskiej 

przedstawiła roczny raport Szkoły Podstawowej w Rudzie Strawczyńskiej za 2009 r. 

(w zał.).  
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Raport został przegłosowany: 

- za – 12, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 12 Radnych. Raport przyjęto jednogłośnie. 

 

Pani GraŜyna Zapała – p.o. Dyrektora Szkoły Podstawowej w Niedźwiedziu 

przedstawiła roczny raport Szkoły Podstawowej w Niedźwiedziu za rok 2009 (w zał.). 

 

Raport został przegłosowany: 

- za – 12, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 12 Radnych. Raport przyjęto jednogłośnie. 

 

Pani Ewa Jakubczyk – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Korczynie przedstawiła raport 

z rzeczowej i finansowej realizacji zadań oraz planów na najbliŜszy rok i zamierzeń 

wieloletnich w Szkole Podstawowej w Korczynie (w zał.). 

 

Raport został przegłosowany: 

- za – 12, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 12 Radnych. Raport przyjęto jednogłośnie. 

 

Pani Justyna Wieczorek – Dyrektor Publicznego Przedszkola w Promniku 

przedstawiła raport Publicznego Przedszkola w Promniku za 2009 r. (w zał.). 

 

Raport został przegłosowany: 

- za – 12, 

- przeciw – 0, 
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- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 12 Radnych. Raport przyjęto jednogłośnie. 

 

Pan Jarosław Kobiec – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Chełmcach przedstawił raport 

Szkoły Podstawowej w Chełmcach za rok 2009 (w zał.). 

 

Raport został przegłosowany: 

- za – 12, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 12 Radnych. Raport przyjęto jednogłośnie. 

 

Pani Halina Snoch – Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej przedstawiła 

sprawozdanie Gminnej Biblioteki Publicznej w Strawczynie za 2009 r. (w zał.). 

 

Sprawozdanie zostało przegłosowane: 

- za – 12, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 12 Radnych. Sprawozdanie przyjęto jednogłośnie. 

 

Pani Wiesława Jarząbek – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

przedstawiła roczny raport Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2009 r. 

(w zał.). 

 

Raport został przegłosowany: 

- za – 12, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 12 Radnych. Raport przyjęto jednogłośnie. 
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Pan Bogdan Woźniak – p.o. Kierownika Gminnego Ośrodka Kultury przedstawił 

roczny raport Gminnego Ośrodka Kultury w Strawczynie za 2009 r. (w zał.). 

 

Raport został przegłosowany: 

- za – 12, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 12 Radnych. Raport przyjęto jednogłośnie. 

 

Pan Grzegorz Gad – Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej przedstawił roczny 

raport z wykonania zadań rzeczowych i finansowych Zakładu Gospodarki Komunalnej 

w Strawczynie za 2009 r. (w zał.). 

 

Raport został przegłosowany: 

- za – 12, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 12 Radnych. Raport przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 8. 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 

jednostkę samorządu terytorialnego za 2009 r. (w zał.). 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe w/w sprawozdanie było przedmiotem 

obrad wszystkich Komisji stałych Rady Gminy. 

 

Zapytań nie zgłoszono. 

 

Przyjęcie sprawozdania przegłosowano: 

 - za – 12, 
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 - przeciw – 0, 

 - wstrzymało się – 0. 

Głosowało 12 Radnych. Sprawozdanie przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 9. 

 Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy poinformował – zgłoszenie o psach przy 

wysypisku przyjmuję jako wniosek. Ten przypadek nie jest jedyny, z psami często jest 

problem. Podejrzewam, Ŝe większość psów, prawie wszystkie psy są jednak naszych 

mieszkańców. MoŜe się zdarzyć przypadek, Ŝe ktoś z miasta podrzuci, ale w okresie 

lata, gdy są wyjazdy na urlop. Natomiast teraz, te psy pochodzą z naszych 

gospodarstw, nie wiem czy w tym przypadku tak nie jest. Zgłoszę to do myśliwych, bo 

myśliwy ma prawo strzelać do psa, jeŜeli znajduje się w odległości powyŜej 100 m od 

zabudowań. Na  chwilę obecną musi być takie rozwiązanie. Psów nie będziemy łapać, 

poniewaŜ schronisko w Kielcach nie przyjmuje ich bo jest przepełnione.  

Była myśl, Ŝeby wybudować w Promniku schronisko. Sam robiłem mały sondaŜ, ale 

nie spotkało się z akceptacją, poniewaŜ tych psów byłoby jeszcze więcej. Ludzie 

mówili, Ŝe jeŜeli zrobi się schronisko, to część ludzi przywiezie psy do schroniska,             

a część w okolice schroniska. Uznałem, Ŝe moŜe tak być. 

Zastanówmy się wspólnie, jakie podjąć działania, aby to wyeliminować. Czy 

wyeliminowanie jest moŜliwe? MoŜe poprzez informację w gazecie lokalnej, aby 

właściciele psów wykazali większą dbałość o te zwierzęta? Chodzi o działanie na 

świadomość, przekonanie ludzi, Ŝe jest to ich obowiązek. JeŜeli ma ktoś w zagrodzie 

dwa lub trzy psy i chce się jednego pozbyć, to powinien to zrobić przez lekarza lub 

inny cywilizowany sposób, a nie wygonić z podwórka i go więcej nie wpuszczać. To 

jest prośba do Redaktora naszej gazety, aby umieścił informację, która by dotarła do 

naszych mieszkańców.  

Tą konkretną sprawę zgłoszę do koła myśliwskiego, z tym, Ŝe myśliwi mają okresy,                   

w których mogą odstrzelić psy, organizacja Animals czepia się. Jeśli psy z czasem 

stają się niczyje, to częściowo dziczeją i nie czują, Ŝe mają gospodarza. Wtedy jakie 
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jest wyjście – złapać i uśpić lub złapać i oddać do schroniska, aby od nowa 

cywilizować. 

 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe: 

1) została zaskarŜona do Wojewody Świętokrzyskiego Uchwała Rady Gminy Nr 

XXXIII/263/09 z dnia 30 grudnia 2009 r. w sprawie zaliczenia do kategorii                  

i ustalenia przebiegu istniejących dróg gminnych na terenie gminy Strawczyn, 

przez Panią Jadwigę Sienkiewicz wraz ze spadkobiercami (pismo z dnia 

05.03.2010 r. w zał.) 

2) wszyscy Radni otrzymali druki oświadczeń majątkowych, proszeni są                        

o złoŜenie oświadczeń w terminie, 

3) w dniu 20.04.2010 r. organizowany jest wyjazd do Sejmu RP, chętni mogą się 

zgłaszać do czwartku (tj. 18.03.2010 r.) do biura Rady Gminy. 

 

Ad. 11.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Pan Przewodniczący Rady Gminy 

zamknął XXXV Sesję, która rozpoczęła się, o godz. 1200, a zakończyła o godz. 1500.  

 

 

Protokołowała:    Sekretarz obrad:   Przewodniczący obrad: 

  

Małgorzata Woźniak   Stanisław Gieroń  Wiesław Piotrowski 


